
Protokół Nr X/19

z obrad X sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury

w dniu 7 sierpnia 2019 roku

Obrady X sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 17:10, zakończyły zaś o
godzinie 18:55. 

W obradach X sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do protokołu
listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na X sesji:

1 Witold Berski
2 Marek Bogucki
3 Melania Grygoruk
4 Jan Hyndza
5 Jerzy Korowicki
6 Igor Mironkiewicz
7 Jerzy Roszczenko
8 Łukasz Rybałtowski
9 Igor Śnieżko
10 Marcin Usakiewicz
11 Agnieszka Monika Zalewska

Radni nieobecni na X sesji:
1. Katarzyna Jarocka
2. Antoni Kosieradzki 
3. Katarzyna Nayda
4. Paweł Onieszczuk

W obradach X sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2).

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady X sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 7 sierpnia 2019 r. otworzyła Przewodnicząca
Rady  Miasta  –  Agnieszka  Monika  Zalewska,  która  na  wstępie  powitała  wszystkich
przybyłych na X sesję Rady Miasta. 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad został uzupełniony o 4 punkty:



- do pkt 8 zostaje wprowadzona uchwała  w sprawie planu działania Miasta Siemiatycze w
obliczu klimatycznego stanu wyjątkowego,

-  do  pkt  9  uchwała  w sprawie  wyrażenia  zgody na przekazanie  Gminie  Mielnik zadania
publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego i za zawarte porozumienia,

- do pkt 10 uchwała w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego „Siemiatycki Klub
Juniora” prowadzonej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Siemiatyczach,

-  do  pkt  11  uchwała  zmieniająca  Statut  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Siemiatyczach,

Pozostałe punkty ulegną przesunięciu,

-  pkt  12  otrzymuje  nowe  brzmienie,  Przedstawienie  informacji  o  przebiegu  wykonania
budżetu oraz kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2019 r.

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi do porządku obrad? 
Radni uwag nie zgłosili.

Przewodnicząca  Rady  powiedział,  że  sesja  prowadzona  będzie  zgodnie  z  przesłanym
porządkiem obrad, uwzględniającym zmiany.

1) otwarcie obrad,
2) przedstawienie porządku obrad,
3) przyjęcie protokołu z obrad  IX sesji Rady Miasta,
4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami,
5) podjęcie uchwały w sprawie w sprawie jednostkowej zmiany Studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Siemiatycze,
6) podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  przystanków

komunikacyjnych  udostępnionych  dla  operatorów  i przewoźników,  których
właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Miasto  Siemiatycze  oraz warunków  i zasad
korzystania z tych przystanków,

7) podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin zajęć dla nauczyciela przedszkola prowadzącego zajęcia w grupie mieszanej 5
i 6-latków,

8) podjęcie  uchwały  w  sprawie  planu  działania  Miasta  Siemiatycze  w  obliczu
klimatycznego stanu wyjątkowego,

9) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie Gminie Mielnik zadania
publicznego  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  i  na  zawarcie
porozumienia.

10) podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego „Siemiatycki
Klub  Juniora”  prowadzonej  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w
Siemiatyczach,

11) podjęcie  uchwały  zmieniającej  Statut  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Siemiatyczach,

12) przedstawienie  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  oraz  kształtowaniu  się
wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2019 r.,

13) przedstawienie sprawozdania z realizacji  strategii rozwoju Miasta Siemiatycze, 
pn. „Przedsiębiorcze i przyjazne Siemiatycze. Strategia rozwoju Miasta do 2020 roku”
za rok 2018,



14) wolne wnioski,
15) zakończenie obrad.

Do punktu 3 – przyjęcie protokołów z obrad  IX sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z IX sesji Rady Miasta wyłożony jest na
stoliku  protokolanta  i  jeżeli  do  końca obrad  nie  wpłynął  do  niego uwagi  uzna  się  go  za
przyjęty. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię NSZZ Solidarność, która nie wnosi żadnych uwag do
propozycji uchwał na dzisiejszą sesję. Opinia związków stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.

Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.

Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie w sprawie jednostkowej zmiany Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Siemiatycze

Przewodnicząca  Rady poinformowała,  że  uchwała  została  omówiona na  komisji,  dotyczy
ulicy Słowiczyńskiej i zmienia się funkcję i przeznaczenie terenów rolnych części działek na
cele budownictwa mieszkaniowego jednorodzinnego i usług, Przewodnicząca Rady zapytała
czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie w sprawie
jednostkowej zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”,
„przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego  przycisku  na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Roszczenko Jerzy „za”
8 Rybałtowski Łukasz „za”
9 Śnieżko Igor „za”
10 Usakiewicz Marcin „za”
11 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr X/57/19 –Załącznik Nr 5



Do  punktu  6  -  podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia
przystanków  komunikacyjnych  udostępnionych  dla  operatorów  i przewoźników,
których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Siemiatycze oraz warunków i zasad
korzystania z tych przystanków.

Przewodnicząca Rady powiedziała,  że  uchwała  została  omówiona na komisji  przez Panią
Androsiuk, a zmiany na wniosek mieszkańców wchodzą od września 2019 r. 

Radny  Śnieżko  powiedział,  że  ta  uchwała  to  ostatni  etap  zmiany  trasy  komunikacji  na
wniosek  mieszkańców  i  jego  interpelacji.  Radny  podziękował  Panu  Burmistrzowi  za
przychylne rozpatrzenie wniosku oraz pracownikom Urzędu Miasta  za sprawne załatwienie
sprawy. Radny zwrócił się do radnych o pozytywne głosowanie a mieszkańców zachęcił do
korzystania z komunikacji miejskiej.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w
sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  udostępnionych  dla  operatorów  i
przewoźników,  których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Miasto  Siemiatycze  oraz
warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych
aby zadeklarowali  czy są  „za”,  „przeciw” czy „wstrzymują się  od głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Roszczenko Jerzy „za”
8 Rybałtowski Łukasz „za”
9 Śnieżko Igor „za”
10 Usakiewicz Marcin „za”
11 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr X/58/19 –Załącznik Nr 6

Do punktu 7 -  podjęcie  uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru  godzin  zajęć  dla  nauczyciela  przedszkola  prowadzącego  zajęcia  w  grupie
mieszanej 5 i 6-latków.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwałę  na  komisji  przedstawiła  Pani  Anasińska,
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.



Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  w  sprawie  określenia
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla  nauczyciela  przedszkola
prowadzącego  zajęcia  w  grupie  mieszanej  5  i  6-latków.  Przewodnicząca  Rady  poprosiła
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Roszczenko Jerzy „za”
8 Rybałtowski Łukasz „za”
9 Śnieżko Igor „za”
10 Usakiewicz Marcin „za”
11 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr X/59/19 –Załącznik Nr 7

Do punktu 8 - podjęcie uchwały w sprawie planu działania Miasta Siemiatycze w obliczu
klimatycznego stanu wyjątkowego.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że Miasto Siemiatycze, w obliczu kryzysu klimatycznego,
będącego  poważnym  zagrożeniem  dla  ludzkości,  wyraża  swoje  poparcie  dla  wszelkich
działań na rzecz walki ze zmianami klimatu.

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Burmistrzowi Miasta.

Burmistrz powiedział, ze jest to poważna i dojrzała uchwała, patrzy w przyszłość nie
tylko naszą ale również naszych dzieci i wnuków. 

Burmistrz  powiedział,  że  w  czasie  sesji  Rada  Miasta  Siemiatycze  podejmie  uchwałę  w
sprawie planu działania Miasta Siemiatycze w obliczu klimatycznego stanu wyjątkowego. To
kolejny, bardzo ważny krok w ramach proekologicznych działań Miasta Siemiatycze, a także
wyraz  troski  o  stan  środowiska  naturalnego.  Siemiatycze  są  jednym  z  pierwszych
samorządów,  który  w  ten  sposób  wyraża  swoje  poparcie  dla  wszelkich  działań  na  rzecz
ograniczenia zjawiska globalnego ocieplenia.

Ochrona  środowiska  do  priorytet  Miasta  Siemiatycze.  Przez  ostatnie  lata  realizowaliśmy
różnorodne ekologiczne projekty inwestycyjne,  takie jak: biogazownia,  termomodernizacja
budynków  użyteczności  publicznej,  instalacje  kolektorów  słonecznych,  wymiana  starych
kotłów  na  nowe  w  gospodarstwach  domowych,  mała  elektrownia  wodna  i  elektrownia
fotowoltaiczna,  zmniejszenie  energochłonności  oświetlenia  ulicznego,  modernizacja  sieci
ciepłowniczych,  zielone  przystanki  czy  ławeczki  solarne.  Projekty  te  uzupełniają  stałe



działania w zakresie edukacji ekologicznej. Przypomnę także, że to z myślą o środowisku, w
2017 roku powołaliśmy do życia Siemiatycki Klaster Energii. Liderem klastra zostało Miasto
Siemiatycze. Pierwszy w tej części Podlasia klaster energii, łączy odbiorców i wytwórców
energii, których wspólnym celem jest lokalna produkcja, dystrybucja i odbiór bezpiecznego,
ekologicznego i tańszego prądu oraz ciepła. W trosce o czystsze powietrze podejmowane są
działania związane z  nasadzeniami roślinności.  W 2018 r.,  zrealizowaliśmy największy w
historii Siemiatycz projekt zagospodarowania terenów zielonych. W wyniku jego realizacji
nasadzono blisko 10 tys. drzew i krzewów, pojawiły się kwietne łąki, uzupełniono roślinność
wymagającą  czynności  pielęgnacyjnych.  Celem  kształtowania  postawy
współodpowiedzialności  za  stan  środowiska  oraz  włączenia  społeczności  Siemiatycz  w
działania na rzecz jego ochrony, w mieście powstaje modelowy obiekt niskoenergetyczny -
kryta  pływalnia  sportowo-rekreacyjna.  W  wydzielonej  części  basenu  znajdzie  się
Międzynarodowe Centrum Edukacji Ekologicznej Wschód-Zachód, w którym przewidziano
innowacyjne  rozwiązania  technologiczne  wykorzystujące  OZE  tj.  energię  słoneczną,
geotermalną,  odpadową,  a  także  zastosowanie  systemu  hybrydowego  (kondensacyjnej
kotłowni  gazowej  opalanej  gazem  ziemnym  wysokometanowym,  pompy  ciepła,  ogniw
fotowoltaicznych i urządzeń do odzysku ciepła ze ścieków „szarych” i wód popłucznych).  

Wszystko  to  sprawia,  że  możemy  mówić  o  Siemiatyczach  jako  mieście  ekologicznym,
przyjaznym i przedsiębiorczym – mieście zielonej energii - takie też hasło widnieje na muralu
wykonanym wspólnie z młodzieżą i radnymi na jednym z miejskich budynków. Nie chcemy
jednak na tym poprzestać.

Dzisiaj,  w  obliczu  kryzysu  klimatycznego,  będącego  poważnym  zagrożeniem  dla  nas
wszystkich,  chcemy  w  sposób  stanowczy  zamanifestować  swoje  poparcie  dla  wszelkich
działań na rzecz walki ze zmianami klimatu.

Ocieplenie  klimatu  spowodowane  działalnością  człowieka  stanowi  poważne
niebezpieczeństwo dla życia i zdrowia ludzi oraz przyszłości środowiska naturalnego. Zmiany
klimatu mają wpływ na wszystkie części świata. Lodowce topnieją a poziom mórz rośnie.
Intensywne opady i  inne ekstremalne zjawiska pogodowe stają się coraz powszechniejsze.
Prowadzi to do powodzi, pogorszenia jakości wody, podczas gdy inne regiony borykają się z
problemem fal upałów i susz, pożarów, a także drastycznego zmniejszenia zasobów wodnych.
Niekorzystne zjawiska pogodowe, powodzie i pożary,  to  także koszty dla społeczeństwa i
gospodarki takie jak uszkodzenia mienia i infrastruktury oraz zagrożenie dla fauny i flory.
Zmiany klimatu postępują tak szybko, że wiele gatunków roślin i zwierząt nie jest w stanie się
do  nich  przystosować.  Przewiduje  się,  że  zjawiska  te  nasilą  się  w  ciągu  następnych
kilkudziesięciu  lat.  Przy  znacznym  ociepleniu  nie  wystarczy  adaptacja  w  reakcji  na  już
zaistniałe  skutki  zmian  klimatu.  Potrzebna  staje  się  aktywna  ochrona  klimatu  i
natychmiastowe oraz zdecydowane działanie w tym kierunku.

Miasto  Siemiatycze  podejmie  wszelkie  możliwe działania  na  rzecz  ograniczenia  zjawiska
globalnego ocieplenia, w szczególności:

1) Zintensyfikuje działania na rzecz ograniczenia emisji CO2 i zanieczyszczeń z instalacji
wykorzystywanych  na  terenie  miasta  oraz  zmiany  struktury  pokrycia  potrzeb
energetycznych miasta w kierunku zwiększenia odnawialnych źródeł energii.

2) Podejmie  działania  na  rzecz  zwiększenia  ilości  realizowanych,  energooszczędnych
projektów  inwestycyjnych  oraz  systematycznego  wdrażania  systemu  zielonych
zamówień publicznych.



3) Wesprze  działania  na  rzecz  poprawy  efektywności  energetycznej  obiektów
mieszkalnych i komercyjnych oraz wytwarzania energii elektrycznej w rozproszonych
mikroinstalacjach wykorzystujących odnawialne źródła energii.

4) Zintensyfikuje  działania  na  rzecz  transformacji  mobilności,  poprawy  ładu
przestrzennego  i  rozwoju  zrównoważonej  przestrzeni  publicznej  z  uwzględnieniem
rozwoju systemu bezpiecznych ścieżek pieszo-rowerowych.

5) Podejmie szeroką dyskusję i wzmocni działania w zakresie edukacji ekologicznej, ze
szczególnym uwzględnieniem problematyki  globalnego  ocieplenia  klimatu,  zagrożeń
oraz możliwości przeciwdziałania temu zjawisku.

6) Wzmocni  działania  na  rzecz  promocji  odnawialnych źródeł  energii,  zrównoważonej
biogospodarki i ekologicznego stylu życia.

7) Zintensyfikuje  ilość  przedsięwzięć  ukierunkowanych  na  zwiększenie  partycypacji
społecznej w działaniach na rzecz zrównoważonego rozwoju Miasta Siemiatycze.

8) Zintensyfikuje  współpracę  z  partnerami  krajowymi  i  zagranicznymi  na  rzecz
zwiększenia skuteczności ścieżek redukcji emisji gazów cieplarnianych.

Konkretne  działania  zostaną  wypracowane  i  przyjęte  do  realizacji  w  ramach  szerokiego,
partycypacyjnego procesu z udziałem społeczności Miasta Siemiatycze.

Burmistrz zwrócił się do radnych o pozytywne przyjęcie tej uchwały.
Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały.

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  planu
działania Miasta Siemiatycze w obliczu klimatycznego stanu wyjątkowego Przewodnicząca
Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od
głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Roszczenko Jerzy „za”
8 Rybałtowski Łukasz „za”
9 Śnieżko Igor „za”
10 Usakiewicz Marcin „za”
11 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr X/60/19 –Załącznik Nr 8



Do punktu 9 -  podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie Gminie
Mielnik  zadania  publicznego  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  i  na
zawarcie porozumienia.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwała  została  omówiona  na  komisji,  wiemy  że
chodzi o program pilotażowy w miesiącu wrześniu i październiku i dotyczy przewozu osób na
trasie Mielnik – Siemiatycze i Siemiatycze – Mielnik w granicach administracyjnych miasta
Siemiatycze, Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem w sprawie wyrażenia zgody na
przekazanie  Gminie  Mielnik  zadania  publicznego  w  zakresie  publicznego  transportu
zbiorowego i na zawarcie porozumienia.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Roszczenko Jerzy „za”
8 Rybałtowski Łukasz „za”
9 Śnieżko Igor „za”
10 Usakiewicz Marcin „za”
11 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr X/61/19 –Załącznik Nr 9

Do punktu 10 - podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego
„Siemiatycki Klub Juniora” prowadzonej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w
Siemiatyczach.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała została omówiona na komisji i  wchodzi w
życie  18  listopada,  Przewodnicząca  Rady  zapytała  czy  radni  zgłaszają  jakieś  pytani  do
uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.



Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem w sprawie utworzenia Placówki
Wsparcia  Dziennego  „Siemiatycki  Klub  Juniora”  prowadzonej  przez  Miejski  Ośrodek
Pomocy Społecznej w Siemiatyczach.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Roszczenko Jerzy „za”
8 Rybałtowski Łukasz „za”
9 Śnieżko Igor „za”
10 Usakiewicz Marcin „za”
11 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr X/62/19 –Załącznik Nr 10

Do  punktu  11  -  podjęcie  uchwały  zmieniającej  Statut  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Siemiatyczach.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała została omówiona na komisji i  wchodzi w
życie  18  listopada,  Przewodnicząca  Rady  zapytała  czy  radni  zgłaszają  jakieś  pytani  do
uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem  zmieniającej Statut Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemiatyczach. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”



5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Roszczenko Jerzy „za”
8 Rybałtowski Łukasz „za”
9 Śnieżko Igor „za”
10 Usakiewicz Marcin „za”
11 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr X/63/19 –Załącznik Nr 11

Do  punktu  12  -  przedstawienie  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  oraz
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2019 r

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik – Elżbiecie Boguszewskiej.

Pani Skarbnik powiedziała, że informacja została przyjęta Zarządzeniem Burmistrza z dnia 31
lipca 2019 r. Pani Skarbnik powiedziała, ze:

- dochody plan – 75 748 993,57 została wykonany na poziomie 29 469 360,44 co stanowi
38,6%,

- dochody bieżące plan – 53 230 047,57zł, wykonanie 28 415 231,44 zł, co stanowi 53,38%

- dochody majątkowe plan – 22 518 946 zł, wykonanie 1 054 129 zł, co stanowi 4,68%

Planowane otrzymanie dofinansowania w II półroczu br. na zadania inwestycyjne:

- zwrot wydatków na montaż solarów – 536 241,20 zł, zadanie zostało zakończone w m-cu
maju i czerwcu,

- planowana dotacja na termomodernizację 2 budynków (SP Nr 3 i Gimnazjum) 2,6 mln

- dotacja z Ministerstwa Sportu na budowę basenu 5 mln zł,

-  dotacja  na budowę Klubu Seniora + i  świetlicy środowiskowej Junior  +  392 tys.  zł  –
większość inwestycji zostanie zakończona w II półroczu.

- plan wydatków - 79 748 993,57 zł, wykonanie 31 524 613,97 zł, co stanowi 39,53%

- wydatki bieżące  - 52 113 993,57 zł, wykonanie 27 500 170,78 zł, co stanowi 52,77%

- wydatki majątkowe – 27 635 000 zł, wykonanie 4 024 443,19 zł, co stanowi  14,56%.

Do  punktu  13  -  przedstawienie  sprawozdania  z  realizacji   strategii  rozwoju  Miasta
Siemiatycze, pn. „Przedsiębiorcze i przyjazne Siemiatycze. Strategia rozwoju Miasta do
2020 roku” za rok 2018.

Z-ca Burmistrza – Henryk Czmut przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 12 do
protokołu.

Do punktu 14 – wolne wnioski.

W wolnych wnioskach głos zabrali:



- Radny Berski zapytał o to co z wiatą przystankową na „Manhatanie”, radny powiedział, ze
zgłaszał już kilkukrotnie potrzebę wycinki drzew, które ograniczają widoczność na ulicy 11
listopada, radny zgłosił również potrzebę doświetlenia przejść dla pieszych. Radny zgłosił
potrzebę wykoszenia trawy przed kładką na Tarasach.

Radny  zapytał  też  prezesa  Przedsiębiorstwa  Komunalnego  o  to  co  dzieje  się  w  temacie
elektrociepłowni,  zwrócił  się  o  uporządkowanie  placu  na którym ta  elektrociepłownia ma
powstać. Radny zapytał też skąd wynika tak wysoka cena podgrzania m³ wody?

-  Radny Korowicki  również  zapytał  o  cenę  wody,  dodał  że  mieszkańcy informują,  ze  w
Białymstoku  cena  podgrzania  m³  wody  kształtuje  się  na  poziomie  17  zł,  natomiast  w
Siemiatyczach ok.49 zł. Mieszkańcy proszą o podanie tej informacji przez nasze media.

Radny powiedział, ze mieszkańcy skarżą się, że ciężko jest uzyskać jakiekolwiek informacje
od Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej, który ich zbywa lub reaguje śmiechem.

Radny poruszył również temat budynku socjalnego na ulicy Armii Krajowej, zapytał o to
kiedy zostanie on rozebrany?

Radny poruszył temat „tęczowych drzew” na ulicy Pałacowej, poprosił o wyjaśnienie skąd te
opaski na drzewach.

Radny poprosił o wykoszenie trawy na ulicy Słowiczyńskiej od obniżenia do mostu oraz na
ulicy  Armii  Krajowej.  Poprosił  o  wykoszenie  trawników  na  ulicy  Sportowej  od  strony
stadionu. Radny poruszył temat ulicy Słowiczyńskiej  poprosił o powtórzenie tego o czym
była  mowa na  komisji.  Radny  poprosił  o  dodatkowe  ławeczki  na  ulicy  Armii  Krajowej,
poprosił o przeniesienie betonowego kosza na śmieci, który znajduje się obok „Poloneza” i
nie jest już tam potrzebny na ulicę Armii Krajowej. 

Radny zapytał Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego o to jakie prace wykonywane są przy
budynku Przedsiębiorstwa Komunalnego na Armii Krajowej?

- Radny Usakiewicz zapytał o to czy w najbliższym czasie planowany jest modernizacja czy
remont bloku komunalnego przy ulicy Szpitalnej?

Radny zapytał o to czy istnieje możliwość doświetlenia Starych Tarasów między blokami 37
do 37 D (między blokami jest bardzo ciemno).

- Radny Śnieżko odniósł się do „tęczowych drzewek”, powiedział, że teraz wszystko kojarzy
się z LGBT, a te trzy kolory to są barwy naszego miasta.

Radny poruszył temat zniszczonych deszczochronów, poprosił Burmistrza o wyjaśnienie co
dzieje się w tej sprawie, czy wiadomo kiedy Prokuratura zakończy śledztwo, kiedy zostanie
odbudowane  molo?  Widok  zniszczonego  deszczochronu  jest  dość  przygnębiający.
Deszczochrony i molo wrosły już w  krajobraz miasta i trzeba to odbudować, ale też jest
kwestia za jakie pieniądze, czy nas wszystkich z naszych podatków?

-  Radna  Grygoruk  powiedziała,  ze  codziennie  udziela  informacji  turystom  o  drzewkach
turystom, którym bardzo podoba się pomysł, który bardzo często chcą przenieść do swoich
miejscowości.

- Radny Roszczenko poruszył temat znakowania jezdni w okolicy Przedszkola Nr 5 i Szkoły
Podstawowej Nr 3 zostały zlikwidowane dwa przejścia dla pieszych, radny powiedział,  ze
kiedyś rozmawialiśmy o zrobieniu w tej okolicy wyniesionych przejść dla pieszych, a w tej
chwili kilka przejść zostało przeniesionych lub zlikwidowanych?

- Radny Mironkiewicz powiedział, że mieszkańcy ulicy Lipowej zgłaszają potrzebę budowy
chodnika, jest to jedna ze starszych ulic w mieście, infrastruktura na tej ulicy jest w pełni



wykonana i zostało wykonanie chodnika chociaż po jednej stronie ulicy, żeby było wygodniej
i bezpieczniej dla mieszkańców.

Radny zwrócił się też do Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego  o odnowienie parkingu na
ulicy Wysokiej przy kotłowni. Radny zwrócił się  z prośbą o wykonanie oddzielnego wyjazdu
z parkingu i zrobienia nowej nawierzchni. 

- Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Berskiego w sprawie wycinki drzew powiedział,
że został złożony wniosek do GDDKiA o wycinkę drzew. 

Odnosząc  się  do  pytania  w  sprawie  elektrociepłowi  Burmistrz  odpowiedział,  ze  w  dniu
jutrzejszym odbędzie się spotkanie z przedstawicielami Eneris w sprawie elektrociepłowni i
zaprasza no to spotkanie. 

Odnosząc się do zarośniętego placu to Pan prezes to sprzątnie.

Odnosząc się do przystanku na ulicy Grodzieńskiej Burmistrz odpowiedział, ze chcielibyśmy
postawić jeszcze dwa przystanki zielone i prowadzone są też rozmowy w sprawie postawienia
takiego przystanku na ulicy Siematyckiej w Warszawie (trwają jeszcze rozmowy), przystanek
powstanie być może dopiero w przyszłym roku, postawimy też dodatkową ławeczkę.

Odnosząc się do zapytania radnego Berskiego i radnego Korowickiego w sprawie skoszenia
trawy Burmistrz odpowiedział, ze w niektórych miejscach to są łąki kwiatowe, które się kosi
raz w roku, w pozostałych miejscach trawa jest sukcesywnie koszona.

- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego odniósł się do zapytania w sprawie ceny ogrzania
ciepłej wody, powiedział, że Przedsiębiorstwo nalicza ogrzanie wody w GJ (ciepło systemowe
i podgrzanie wody), a taryfa zatwierdzona jest  przez Prezesa URE. Prezes powiedział,  że
Przedsiębiorstwo nie jest w stanie stwierdzić w jaki sposób spółdzielnia wylicza ceny, dodał
też  że  nie  ma  też  wpływu  na  poziom  obsługi  klienta.  Prezes  powiedział,  ze  on  zawsze
rozmawia  z  mieszkańcami.  Dodał,  ze  Przedsiębiorstwo  nalicza  49  zł  za  1  GJ,  problem
stanowi  w  spółdzielni  mieszkaniowej  rozliczenie  licznika  głównego  z  licznikami
wewnętrznymi mieszkańców.

Odnoszą się do zapytania radnego Korowickiego w sprawie prac przy budynku PK, Prezes
powiedział,  ze  trwają  prace  adaptacyjne  do  przystosowania  budynku  dla  osób
niepełnosprawnych (podjazd i parking).

Odnosząc  się  do  zapytania  w  sprawie  uprzątnięcia  placu  w  miejscu  gdzie  ma  powstać
elektrociepłownia Prezes PK powiedział, ze zostanie to uporządkowane.

Odnosząc się do pytania w sprawie odnowienia parkingu przy kotłowni na ulicy Wysokiej
Prezes PK powiedział, ze Przedsiębiorstwo nie ma tam żadnego parkingu, parking znajduje
się na działce miejskiej i spółdzielni mieszkaniowej. 

- Odnosząc się do zapytania radnego Korowickiego w sprawie rozbiórki budynku socjalnego
Burmistrz  powiedział,  ze  mieszkańcy  zostali  jesienią  zeszłego  roku  przekwaterowani  do
nowego budynku, koszt rozbiórki jest dość wysoki (ok. 24 tys. zł) dlatego też nie śpieszymy
się z rozbiórką. 

- Odnosząc się do kolorowych drzewek Burmistrz odpowiedział, ze Miejski Ośrodek Pomocy
Społecznej  wyszedł  ze  wspaniałą  inicjatywą  wykonania  opasek  w  ramach  projektu
aktywizacji  osób  długotrwale  bezrobotnych.  Są  to  kolory  naszego  miasta,  nie  ma  to  nic
wspólnego z tęczą trzeba tych mieszkańców edukować.

Odnosząc się wykoszenia ziela na ulicy Sportowej czy też na prawo od kładki na Tarasach,
Burmistrz powiedział, że są to łąki kwiatowe i kosi się je raz w roku.



Odnosząc się do ulicy Słowiczyńskiej Burmistrz odpowiedział, że prowadzone są rozmowy
ze Starostwem. Dodał,  że  koszt jest  to dość duży (2 mln zł),  bo budujemy też basen,  do
którego Starostwo nam się nie dokłada. Częściowo będziemy chcieli partycypować w tych
kosztach.

Odnosząc się do ławeczek na ulicy Armii Krajowej Burmistrz powiedział, że jeśli jest taka
potrzeba to zostanie dostawiona ławeczka, chociaż jest ich tam dość dużo. Burmistrz dodał,
że kosz na śmieci zostanie przeniesiony.

- Odnosząc się do pytania radnego Usakiewicza Burmistrz powiedział, ze pytanie w sprawie
odnowienia bloku na ulicy Szpitalnej przekaże Prezesowi ZMK. Odnosząc się do pytania w
sprawie  doświetlenia  bloków  na  Osiedlu  Tarasy  Burmistrz  powiedział,  że  jest  to  teren
Spółdzielni, ale zwrócimy się z pismem do Spółdzielni w tej sprawie.

-  Odnosząc  się  do  stwierdzenia,  że  prezes  Spółdzielni  zbywa  mieszkańców,  Burmistrz
powiedział, że nie ma na to wpływu, Burmistrz powiedział, że może jedynie wypowiedzieć
się na temat obsługi petentów przez pracowników Urzędu Miasta, dodał, że przeprowadzane
są ankiety na ten temat i zadowolenie z obsługi jest na poziomie 97 – 99%. 

-  Odnosząc  się  do  zapytania  o  deszczochrony  Burmistrz  odpowiedział,  że  nadal  będzie
twierdził, ze jest to akt wandalizmu, bo jeśli na drugi deszczochron wejdzie trzy razy więcej
osób dorosłych to może on się odrobinę przechylić, na pewno nie zawali się. Jeśli na molo
weszło 500 morsów i nic się nie stało to nie mogło się nic stać gdyby młodzież tylko tam
siedziała.  Nadzór budowlany stwierdził,  że  belki są zdrowe bo zostały wygięte.  Na dzień
dzisiejszy nie możemy tego rozebrać i czekamy na pozwolenie z Prokuratury kiedy będzie
można  to  rozebrać.  Natychmiast  przystąpimy  do  odbudowy  jeśli  tylko  takie  pozwolenie
otrzymamy. Burmistrz dodał, ze wyporność jednej belki to 2,4 tony przy 4 belkach wyporność
jest  około  10  ton  (sam  dach  około  3  ton),  to  żeby  to  zatopić  to  trzeba  było  się  nieźle
nagimnastykować. Zostaną odbudowane ponieważ już wtopiły się w krajobraz miasta.

- Odnosząc się do zlikwidowanych przejść dla pieszych Z-ca Burmistrza odpowiedział, że
zlikwidowane przejścia dla pieszych znajdowały się na wjazdach, a zgodnie z przepisami o
ruchu drogowym oznakowanie poziome  wykonuje się na drogach publicznych, a wjazdy nie
mają tej kategorii. Burmistrz dodał, że przy projektowaniu ścieżki trzeba było zmienić projekt
reorganizacji  ruchu na całej  ulicy,  jednym z  warunków uzgodnienia  była  likwidacja  tych
oznakowani. 

- Odnosząc się do zapytania radnego Mironkiewicza w sprawie chodnika na ulicy Lipowej
Burmistrz odpowiedział, że jest przygotowany projekt i czekamy na pozwolenie na budowę
więc jest szansa, że w przyszłym roku chodnik zostanie zrobiony jeśli zostaną zabezpieczone
środki w budżecie.

Odnosząc się  do  pytania w sprawie parkingu na ulicy Wysokiej  przy kotłowni Burmistrz
powiedział, że trzeba zorganizować spotkanie z Prezesem Spółdzielni i jakoś się porozumieć i
wspólnymi siłami ten parking zrobić.

-  radny Mironkiewicz poruszył  temat  zniszczonego  mola,  zapytał  o  to  w jakim kierunku
prowadzone jest postępowanie?

- Burmistrz odpowiedział, że trzeba o to pytać Prokuraturę. Z prasy wyczytać można było że
jest  to  katastrofa  budowlana,  dzień  później  był  Nadzór  Budowlany i  tego  nie  stwierdził.
Jedyną instytucją która mogła stwierdzić katastrofę budowlaną jest Nadzór Budowlany, który
tego  nie  stwierdził.  Prokuratura  może w trakcie  dochodzenia  zmienić  kwalifikację.  Jeden
mieszkaniec, który był kiedyś dziennikarzem, stwierdził,  że jest to katastrofa budowlana a
potem te wiadomości poszły dalej i różne serwisy internetowe chyba stąd to wzięły. 



- Radny Rybałtowski stwierdził, że ulica Wąska jest w jeszcze gorszym stanie i uważa że
lepiej przeznaczyć środki w przyszłorocznym budżecie na ulicę Wąską niż na parking. 

- Dyrektor MOSiR dodał, że w sprawie zniszczonego mola prowadzone są 4 sprawy, jedna z
jego wniosku o akt wandalizmu, dodał, że był również przesłuchiwany z artykułu Kodeksu
Karnego z tytułu narażenia na utratę zdrowia lub życia, kolejna prowadzona jest w sprawie
zniszczenia mienia z urzędu oraz sprawy cywilne też jakieś może będą. Dyrektor dodał, ze
następnego  dnia  po  zdarzeniu  złożył  pismo  do  Prokuratury  w  Siemiatyczach  o  to  aby
wypowiedzieli  kiedy  można  uprzątnąć,  po  uzyskaniu  informacji  ze  sprawę  przejęła
Prokuratura w Białymstoku takie same pismo zostało do nich przesłane i nie otrzymaliśmy
jeszcze  odpowiedzi.  Dyrektor  powiedział,  ze  deszczochron  jest  coraz  bardziej  zanurzony,
trzcina którą jest pokryty coraz bardziej namaka. Nie jest to od nas zależne.

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Żabińskiemu.

- Radny Powiatowy powiedział, ze sprawa ulicy Słowiczyńskiej wypłynęła tu na sesji Rady
Miasta  że  4 lata  temu,  radny dodał  że  poruszał  tą  kwestię  wielokrotnie  na sesjach Rady
Powiatu   jak  również  Koło  Radnych  SPW  wystosowało  wniosek  pisemny  do  Zarządu
Powiatu. Trwało to dość długo, dopiero wniosek obywatelski dał odzew. W 2018 r. powstała
dokumentacja techniczna na przebudowę. W lutym br. Zarząd wystosował pismo intencyjne o
dofinansowanie w 25% inwestycji z budżetu miasta. Radny dodał, ze zdaje sobie sprawę że
jest  to  duża  inwestycja,  a  Miasto  ma  dużą  swoją  inwestycję  jaką  jest  basen,  Starostwo
natomiast  prowadzi  rozbudowę  szpitala.  Radny  stwierdził,  ze  konieczne  jest  do  podjęcie
inwestycji jak najszybciej, radny zwrócił się do radnych o poparcie inicjatywy.

- Burmistrz powiedział, ze również zwraca się do radnych powiatowych o poparcie finansowe
budowy basenu. 

- Radny Żabiński powiedział, że jest „za”.

 

Do punktu 19 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 26 marca 2019 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 18:55.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska
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